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NAS RK is pleased to announce that Bulletin of NAS RK scientific journal has been 

accepted for indexing in the Emerging Sources Citation Index, a new edition of Web of Science. 
Content in this index is under consideration by Clarivate Analytics to be accepted in the Science 
Citation Index Expanded, the Social Sciences Citation Index, and the Arts & Humanities Citation 
Index. The quality and depth of content Web of Science offers to researchers, authors, 
publishers, and institutions sets it apart from other research databases. The inclusion of Bulletin 
of NAS RK in the Emerging Sources Citation Index demonstrates our dedication to providing the 
most relevant and influential multidiscipline content to our community. 

 
 
Қазақстан Республикасы Ұлттық ғылым академиясы "ҚР ҰҒА Хабаршысы" ғылыми журна-

лының Web of Science-тің жаңаланған нұсқасы Emerging Sources Citation Index-те индекстелуге 
қабылданғанын хабарлайды. Бұл индекстелу барысында Clarivate Analytics компаниясы журналды 
одан əрі the Science Citation Index Expanded, the Social Sciences Citation Index жəне the Arts & 
Humanities Citation Index-ке қабылдау мəселесін қарастыруда. Web of Science зерттеушілер, 
авторлар, баспашылар мен мекемелерге контент тереңдігі мен сапасын ұсынады. ҚР ҰҒА 
Хабаршысының Emerging Sources Citation Index-ке енуі біздің қоғамдастық үшін ең өзекті жəне 
беделді мультидисциплинарлы контентке адалдығымызды білдіреді.  

 
 
НАН РК сообщает, что научный журнал «Вестник НАН РК» был принят для индексирования 

в Emerging Sources Citation Index, обновленной версии Web of Science. Содержание в этом индек-
сировании находится в стадии рассмотрения компанией Clarivate Analytics для дальнейшего 
принятия журнала в the Science Citation Index Expanded, the Social Sciences Citation Index и the Arts 
& Humanities Citation Index. Web of Science предлагает качество и глубину контента для 
исследователей, авторов, издателей и учреждений. Включение Вестника НАН РК в Emerging 
Sources Citation Index демонстрирует нашу приверженность к наиболее актуальному и 
влиятельному мультидисциплинарному контенту для нашего сообщества. 
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Юбилейные даты 
 

 
 

СУЛТАНОВУ Ахметжану Акиевичу – 
60 лет 

 

 
 

18 августа 2018 года доктору ветеринарных наук, профессору, почетному академику НАН РК, 
генеральному директору Казахского научно-исследовательского института А. А. Султанову 
исполняется 60 лет со дня рождения и 36 лет научной деятельности. 

После окончания в 1981 году с отличием ветеринарного факультета Алма-Атинского 
зооветеринарного института, А. А. Султанов некоторое время работал старшим ветеринарным 
врачом колхоза «Уч-Арал» Панфиловского района Талды-Курганской области. 

В 1985 году окончил аспирантуру в отделе по изучению бруцеллеза Казахского НИВИ, затем в 
1987 году в г. Москве во Всесоюзном институте экспериментальной ветеринарии им. Я.Р.Кова-
ленко успешно защитил диссертацию на соискание ученой степени кандидата ветеринарных наук 
на тему: «Оптимизация дозы вакцины из штамма Brucella melitensis Rev-1 для повторной имму-
низации овец против бруцеллеза». Затем в 1992 году в институте экспериментальной ветеринарии 
Сибири и Дальнего Востока в г. Новосибирске защитил диссертацию на соискание ученой степени 
доктора ветеринарных наук на тему: «Оптимизация специальных противобруцеллезных меро-
приятий в овцеводстве». 

Его профессиональная деятельность во многих областях ветеринарии, в том числе научных 
изысканиях, эпизоотологии, бактериологии, вирусологии, иммунологии снискали ему заслужен-
ный авторитет и уважение в ветеринарном научном сообществе. Являясь руководителем крупного 
ветеринарного НИИ в Казахстане, он вносит огромный вклад в развитие отечественной ветери-
нарной науки. Под его руководством институтом получено 320 охранных документов, издано               
27 томов научных трудов КазНИВИ. 

Профессор А. А. Султанов является одним из крупных изобретателей в области ветеринарии в 
Казахстане. Начиная с 1999 года, им разработано более 90 охранных документов, что отражено на 
сайте базы патентов Казахстана.Разработанные им диагностические препараты пользуются спро-
сом не только в Казахстане, но за рубежом. 

Научная деятельность профессора А. А. Султанова отмечена высокими государственными 
наградами: грамотами, медалями и орденом «Құрмет». От имени ученыхи всей ветеринарной 
общественностижелаем профессору А.А.Султанову крепкого здоровья, семейного благополучия, 
творческих успехов и неиссякаемой энергии в научной и производственной деятельности. 

 

От имени коллектива Казахского НИВИ 
Зам. генерального директора, профессор А. М. Абдыбекова



Вестник Национальной академии наук Республики Казахстан 
  

   
260  

 

Publication Ethics and Publication Malpractice 
in the journals of the National Academy of Sciences of the Republic of Kazakhstan 

 
For information on Ethics in publishing and Ethical guidelines for journal publication 

see http://www.elsevier.com/publishingethics and http://www.elsevier.com/journal-authors/ethics. 
Submission of an article to the National Academy of Sciences of the Republic of Kazakhstan implies 

that the described work has not been published previously (except in the form of an abstract or as part of a 
published lecture or academic thesis or as an electronic preprint, 
see http://www.elsevier.com/postingpolicy), that it is not under consideration for publication 
elsewhere, that its publication is approved by all authors and tacitly or explicitly by the responsible 
authorities where the work was carried out, and that, if accepted, it will not be published elsewhere in the 
same form, in English or in any other language, including electronically without the written consent of the 
copyright-holder.  In particular, translations into English of papers already published in another language 
are not accepted. 

No other forms of scientific misconduct are allowed, such as plagiarism, falsification, fraudulent data, 
incorrect interpretation of other works, incorrect citations, etc. The National Academy of Sciences of the 
Republic of Kazakhstan follows the Code of Conduct of the Committee on Publication Ethics (COPE), 
and follows the COPE Flowcharts for Resolving Cases of Suspected Misconduct 
(http://publicationethics.org/files/u2/New_Code.pdf). To verify originality, your article may be 
checked by the Cross Check originality detection service http://www.elsevier.com/editors/plagdetect. 

The authors are obliged to participate in peer review process and be ready to provide corrections, 
clarifications, retractions and apologies when needed. All authors of a paper should have significantly 
contributed to the research. 

The reviewers should provide objective judgments and should point out relevant published works 
which are not yet cited. Reviewed articles should be treated confidentially. The reviewers will be chosen 
in such a way that there is no conflict of interests with respect to the research, the authors and/or the 
research funders. 

The editors have complete responsibility and authority to reject or accept a paper, and they will only 
accept a paper when reasonably certain. They will preserve anonymity of reviewers and promote 
publication of corrections, clarifications, retractions and apologies when needed. The acceptance of a 
paper automatically implies the copyright transfer to the National Academy of Sciences of the Republic of 
Kazakhstan. 

The Editorial Board of the National Academy of Sciences of the Republic of Kazakhstan will monitor 
and safeguard publishing ethics. 
 
 

Правила оформления статьи для публикации в журнале смотреть на сайте: 
 

www:nauka-nanrk.kz 
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